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Protokół z XVII Sesji
Rady Gminy w Zatorach

odbytej w dniu 28 marca 2008 r. w Urzędzie Gminy  Zatory

Uczestnicy obrad XVII Sesji  wg. załączonych list  obecności,  które stanowią 
załącznik nr 1, 2 i 3 do protokółu. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji Rady Gminy.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2008.
6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu i zasad współpracy 

Gminy  Zatory  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego.

7. Projekt  uchwały  w  sprawie  postępowania  o  zamówienie  publiczne  na 
wykonanie bankowej obsługi budżetu Gminy zatory.

8. Projekt  uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłat  ponoszonych przez 
właścicieli, współwłaścicieli i zarządców nieruchomości za usługi w zakresie 
usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych stałych i płynnych.

9. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Zatorach za 2007 
rok.

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii za 2007 rok.

11. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych.
12. Informacja o pracy Wójta pomiędzy sesjami Rady Gminy.
13. Interpelacje i zapytania radnych.
14. Sprawy różne.
15. Zamknięcie obrad.         

Ad.pkt 1

Obrady  XVII  Sesji  Rady  Gminy  w  Zatorach  o  godz.13°°  otworzył 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Lasocki .  Przywitał  radnych,  sołtysów 
oraz gości zaproszonych.

Ad.pkt 2

Ustawowy skład  Rady 15 radnych,  w obradach XVII  Sesji  udział  brało  12 
radnych. Obrady XVII Sesji trwały w czasie od godz. 13°° do godz. 16³°.

Ad.pkt 3

Do przedłożonego porządku obrad nie wniesiono zmian.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad.

Za 12 głosów

Rada Gminy w obecności 12 radnych, 12 głosami „za” przyjęła porządek obrad.

Ad.pkt 4

Przewodniczący Rady Gminy poinformował,  że  protokół  z  obrad XVI Sesji 
Rady Gminy był do wglądu w Biurze Rady, nie zgłoszono żadnych uwag, przyjęcie 
jego poddał pod głosowanie.

Za 12 głosów.

Protokół z XVI Sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.

Ad. pkt 5

Skarbnik Celina Czerska zreferowała zmiany dotyczące budżetu za 2008 rok.
Zaznaczyła, że główne zmiany to wprowadzenie dotacji oraz zmiany w inwestycjach. 
Wyjaśniła, ze zmiana w inwestycjach dotyczy budowy wodociągu, ponieważ umowa 
z  wykonawcą  opiewała  kwotę  wraz  z  podatkiem  VAT  7%,  od  stycznia  2008  r. 
obowiązuje VAT 22%, w związku z tym będzie aneks do umowy z wykonawcą.

Następnie odczytała projekt uchwały Nr 86/XVII/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Za – 12 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  12  radnych,  12  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr  86/XVII/08  z  dnia  28  marca  2008  r.,  w  sprawie  zmiany  budżetu  gminy  na 
2008 rok , która stanowi załącznik nr 4 do protokółu.

Ad. pkt 6

Pani Skarbnik Celina Czerska poinformowała, że uchwałę uchwalamy co roku, 
wynika ona z ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, określa ona 
program  i  zasady  współpracy  Gminy  Zatory  z  organizacjami  pozarządowymi. 
Zaznaczyła, że do chwili obecnej nie zgłosiła się żadna organizacja .

Następnie odczytała projekt uchwały Nr 87/XVII/08.
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Rada  Gminy  w  obecności  12  radnych,  12  głosami  „za”   podjęła  uchwałę 
Nr 87/XVII/07 z dnia 28 marca 2008 r., w sprawie uchwalenia rocznego programu 
i  zasad  współpracy  Gminy  Zatory  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, która stanowi załącznik 
nr 5 do protokółu.

Ad. pkt 7

Pani Celina Czerska Skarbnik Gminy poinformowała wszystkich, że z dniem 
31  maja  2008  r.  kończy  się  umowa  z  Bankiem  Spółdzielczym  w  Pułtusku  na 
wykonanie bankowej obsługi budżetu Gminy, w związku z tym musimy podjąć nową 
uchwałę.

Radna Pani Anna Chudoń zaznaczyła, że w tej chwili obsługa jest w naszym 
banku i wszyscy mieszkańcy są zadowoleni, stwierdziła, że jeśli inny bank wygrałby 
przetarg to czy gmina byłaby zadowolona.

Pani Skarbnik Gminy przypomniała, że bank wybieramy do obsługi gminy a nie 
dla mieszkańców, co do składania ofert, to każdy bank może je składać. 

Następnie odczytała projekt uchwały Nr 88/XVII/08

Rada  Gminy  w  obecności  12  radnych,  12  głosami  „za”   podjęła  uchwałę 
Nr  88/XVII/07  z  dnia  28  marca  2008  r.,  w  sprawie  postępowania  o  zamówienie 
publiczne  na  wykonanie  bankowej  obsługi  budżetu  Gminy  Zatory  ,  która  stanowi 
załącznik nr 6 do protokółu.

Ad. pkt 8

Sekretarz  Pan  Grzegorz  Falba  przedstawił  proponowane  górne  stawki 
ponoszone  przez  właścicieli,  współwłaścicieli,  zarządców  nieruchomości  za  usługi 
w zakresie:

a) usuwanie, wykorzystywanie i unieszkodliwianie stałych odpadów komunalnych 
– 100,00 zł za 1 m³ odpadów netto,

b) usuwanie,  wykorzystywanie  i  unieszkodliwianie  płynnych  odpadów 
komunalnych – 15,00 zł za 1 m³ ścieków netto. 

Poinformował,  że Firma Błysk obecnie za pojemnik 120 l  pobiera opłatę 12,00 zł 
brutto, natomiast Firma JURANT 10,00 zł brutto.

Następnie odczytał projekt uchwały Nr 89/XVII/08.
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Rada  Gminy  w  obecności  12  radnych,  12  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr  89/XVII/08  z  dnia  28  marca  2008  r.,  w  sprawie  ustalenia  górnej  stawki  opłat 
ponoszonych przez właścicieli, współwłaścicieli i zarządców nieruchomości za usługi 
w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych stałych i płynnych, 
która stanowi załącznik nr 7 do protokółu.

Ad. pkt 9

Kierownik  Ośrodka  Pomocy Społecznej  w Zatorach  Pani  Grażyna  Wisiecka 
zreferowała sprawozdanie z realizacji działalności OPS za 2007 rok omawiając:

- strukturę organizacyjną,
- dodatki mieszkaniowe,
- świadczenia rodzinne,
- usługi opiekuńcze.

Wymieniła problemy klientów korzystających ze świadczeń pomocy społecznej są to: 
ubóstwo,  bezrobocie,  bezradność  w  sprawach  opiekuńczo-wychowawczych, 
niepełnosprawność, alkoholizm, długotrwała choroba, w 2007 r. ze świadczeń pomocy 
społecznej skorzystało 755 środowisk.
Omówiła zadania zlecone:

- zasiłki,  pomoc w naturze (  świadczenia rodzinne,  składki zdrowotne, zasiłki 
stałe, specjalistyczne usługi opiekuńcze - wykonanie planu wynosi 98,53%,

Zadania własne:
- zasiłki  i  pomoc  w  naturze  (  zasiłki  celowe,  zasiłki  okresowe,  posiłki) 

wykonanie planu 98,87%.
Również omówiła według rozdziałów wydatki poniesione w okresie 01 stycznia do 
31  grudnia  2007  r.  oraz  pracę  socjalną,  która  jest  bardzo  ważna,  jednocześnie 
podkreślając, że jest to  zadanie obowiązkowe gminy.

Radna Pani Anna Chudoń zapytała, jaka jest kwalifikacja rodzin korzystających 
z pomocy społecznej.

Radna Pani Zofia Drabczyk zwróciła się z zapytaniem, czy można sprawdzić 
rodzinę, która zwróciła się o pomoc.

Pani  Kierownik  OPS  wyjaśniła,  że  tabela  wskazuje  kryteria  na  podstawie 
których przyznawana jest pomoc, podkreśliła również, że są osoby zarabiające bez 
żadnych umów o pracę  (  tzn.  na  czarno)  zwracają  się  o  pomoc wykazując  niskie 
dochody  w  związku  z  czym  kwalifikują  się  do  otrzymania  pomocy.  Odnośnie 
sprawdzenia rodziny, to pracownik socjalny przeprowadza wywiad wśród sąsiadów 
jak również w rodzinie, która zwróciła się o pomoc.
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Ad. pkt 10

Członek  GPPiRPA  Pani  Teresa  Druchniak  przedstawiła  sprawozdanie 
z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani za 2007 rok.

Radna Pani Zofia Drabczyk zwróciła się do Sekretarza Gminy , czy można by 
było  napisać  projekt  z  programu  poakcesyjnego  i  z  pieniążków  tych  opłacić 
pracowników  wchodzących  w  skład  GPPiRPA  a  pieniądze  pozostałe  komisja 
wydatkowałaby na inne cele.

Sekretarz  Pan  Grzegorz  Falba  wyjaśnił,  że  pieniądze  w  tym  programie 
przeznaczone są na szkolenia, warsztaty i różne działania, natomiast wynagrodzenia 
nie są przewidziane.

Radny  Pan  Dariusz  Jackiewicz  zwrócił  się  z  zapytaniem,  kto  zorganizował 
Mikołajki,  ponieważ  zarówno  w  sprawozdaniu  OPS  jak  i  GPPiRPA  widnieje 
wzmianka o tej akcji.

Pani Grażyna Wisiecka wyjaśniła, że pracownicy OPS są członkami Komisji, 
natomiast koszt paczek opłacone zostały z funduszu komisji.

Radna Pani  Zofia Drabczyk,  czy były przeprowadzane kontrole  w punktach 
sprzedających alkohole.

Pani Teresa Druchniak odpowiedziała, że było przeprowadzona jedna kontrola.

Ad. pkt 11

 Sekretarz  Grzegorz  Falba  przypomniał  radnym,  aby  zwrócili  uwagę  przy 
wypełnianiu oświadczeń majątkowych, jak również poinformował, że składać należy 
do Przewodniczącego RG lub do Biura Rady do końca kwietnia 2008 r. w zaklejonych 
kopertach. Nadmienił, że w razie trudności może pomóc w wypełnianiu oświadczeń.

Ad. pkt 12

Wójt Włodzimierz Kaczmarczyk poinformował wszystkich:
- ze  trwają  prace  nad  kontynuacją  drogi  Śliski-Kruczy  Borek  rozszerzoną 

o pewien odcinek (ok. 550 m) w miejscowości Śliski,
- równiarka z powodu mokrego terenu nie może równać dróg,
- rozpoczęto montaż tablic, dwie zostały zamontowane , w przyszłym tygodniu 

będą montowane pozostałe.
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Ad. pkt 13

Radna  Pani  Zofia  Drabczyk  -  na  poprzednim  spotkaniu  został  zgłoszony 
wniosek  formalny  w  sprawie  „domu  nauczyciela”  zapytała,  dlaczego  w  porządku 
obrad nie ma punktu na ten temat oraz zgłoszone zostały wnioski o środki dotyczące 
budowy boiska, czy podana została lokalizacja i czym Wójt się kierował, wybierając 
miejsce budowy ,zaznaczyła, że można by było jedno boisko pobudować w Pniewie.

Przewodniczący RG odpowiedział,  że wniosek zgłoszony w sprawie „Domu 
nauczyciela” będzie omawiany na następnym posiedzeniu RG.

Radna Pani Anna Chudoń poprosiła o zabezpieczenie mostka znajdującego się 
przy parku w Zatorach ze względu na bezpieczeństwo przechodniów.

Radny  Pan  Dariusz  Jackiewicz  zapytał  jak  będą  wykonane  przyłącza 
wodociągowe.

Wójt Włodzimierz Kaczmarczyk udzielił odpowiedzi na w/w zapytania::

- boisko  ma  być  jedno,  zaznaczył,  że  praktycznie  nie  ma  w  Zatorach 
prawdziwego boiska,

- wnioski składane są do różnych programów ale dotyczą tego jednego boiska,
- w Programie Orlik 2012 są dwa boiska – jedno do siatkówki i  koszykówki, 

drugie do piłki nożnej o podłożu sysntetycznym
- środki na budowę są ograniczone,
- nie jest  prawdą,  że inwestujemy tylko w jednej  miejscowości,  inwestowanie 

przebiega równomiernie we wszystkich miejscowościach,
- właścicielem  drogi  na  której  znajduje  się  mostek  jest  Zarząd  Dróg 

Powiatowych w Pułtusku, w związku z tym należy ponownie zgłosić tą sprawę 
do  Powiatu,  gdyż  nie  zabezpieczenie  mostka  zagraża  pieszym  a  w 
szczególności dzieciom dochodzącym do szkoły.

Sekretarz  Pan  Grzegorz  Falba  wyjaśnił,  że  nie  będzie  na  razie  możliwe 
przyłączenie się do sieci wodociągowej, ponieważ musi być dokonany odbiór prac. 
Zaznaczył, że gmina nie będzie pobierać żadnych opłat, każdy indywidualnie będzie 
się podłączał i ponosił koszty.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  wyjaśnił,  że  droga  znajduje  się  w  zarządzie 
Powiatu,  wspomniał,  że  było  wykonane  przez  gminę  zabezpieczenie  mostka  ale 
należałoby ponownie zgłosić tę sprawę do Powiatu ze względu na bezpieczeństwo.

Ad. pkt 14

Pan Kowalski Robert zabrał głos w sprawie składowiska odpadów, że bardzo 
dużo ich przybywa i jak długo będą składowane odpady z zewnątrz.
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Sołtys wsi Drwały Pan Zdzisław Prusinowski zwrócił uwagę, że komórka rolna 
powinna powiadamiać mieszkańców o organizowanych szkoleniach rolników, także 
podziękował za oświetlenie w Kępie Zatorskiej.

Sołtys wsi Lemany Pan Jan Witkowski jak również Pan Tadeusz Nowosielski 
wsi Borsuki Kolonia zgłosili w imieniu mieszkańców problem z przyrostem bobrów, 
które wyrządzają bardzo duże szkody.

Radny  Pan  Krzysztof  Piątkowski  stwierdził,  że  problem  z  bobrami  jest 
problemem od dłuższego czasu.

Sekretarz Pan Grzegorz Falba wyjaśnił, że szkolenia jeśli byłyby organizowane 
przez  gminę  to  na  pewno  rolnicy  byli  by  zawiadomieni,  natomiast  szkolenia 
organizuje Ośrodek Doractwa Rolnego.

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk  zwrócił  uwagę,  że  w  naszej  gminie 
przedstawiciel  ODR  zajmuje  się  powiadamianiem  rolników  o  szkoleniach, 
poinformował również, że mamy w gminie przeszkolonego pracownika, który pomaga 
rolnikom w wypełnianiu wniosków.  W sprawie  bobrów,  to  spółka wodna powinna 
zająć się czyszczeniem rzek, w tym roku będzie kontynuowała prace w Zatorach.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował wszystkich, że poruszy sprawę 
bobrów na posiedzeniu sesji Powiatu.

Radca Prawny Pan Jan Przybyłowski wyjaśnił, że bobry są pod ochroną, nie 
można dokonać odstrzału, za szkody odpowiada Skarb Państwa reprezentowany przez 
Wojewodę  i  istnieje  możliwość  dochodzenia  odszkodowania  jak  również  chętnie 
bezpłatnie pomoże poszkodowanym.

Radna Pani Zofia Drabczyk zwróciła się z prośbą aby Pan Radca przygotował 
wzór pisma, które roześle się sołtysom, a także podkreśliła,  że należałoby wnioski 
składać masowo do Wojewody aby był jakiś odzew.

Wójt Gminy zabrał głos w sprawie składowiska odpadów:
- jesteśmy  przed  zamknięciem  składowiska,  otrzymaliśmy  już  decyzję 

zamknięcia z dniem 31 grudnia 2008 r.,
- utrzymanie wysypiska przez 1 rok to koszty ok. 90 tys. zł.,
- aby zamknąć składowisko musi być ono zapełnione, przesypane ziemią i gliną i 

posadzone drzewa i są to również koszty ok. 200 tys. zł.,
- od tego roku wprowadzona została segregacja odpadów,
- jedynym  wyjściem  było  wydzierżawienie  składowiska  firmie,  która  będzie 

odpowiadała za rekultywację.

Pan Kowalski Robert zwrócił uwagę, że chodzi mu tylko o zminimalizowanie 
przyjmowania odpadów.
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Wójt Włodzimierz Kaczmarczyk wyjaśnił, że jeżeli nie zapełnimy wysypiska to 
należałoby dowieźć ziemi i zasypać nie tylko nieckę ale również należałoby usypać 
górę  aby  był  spadek,  zaznaczył,  że  ziemia  również  kosztuje.  Poinformował 
mieszkańców,  którzy  jeszcze  nie  zawarli  umowy  na  odbiór  odpadów  że  mogą 
korzystać ze składowiska.

Sołtys  wsi Przyłubie Pan Tadeusz Łada zwrócił się z prośbą o dostarczenie 
dwóch przyczep żwiru jak również wyrównanie drogi a także wspomniał o rowach.

Pani Gołębiewska Danuta pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Zatorach 
odczytała pismo uzasadniające jej zwolnienia z pracy.  

Pani Kierownik OPS Grażyna Wisiecka poinformowała radnych, że przyczyny 
zwolnienia Pani Gołębiewskiej są inne niż te, które zostały przedstawione, również 
poinformowała, że 9 kwietnia odbędzie się sprawa w sądzie i każdy zainteresowany 
może w niej uczestniczyć. 

Radny Pan Dariusz Jackiewicz zwrócił uwagę, że pracownik OPS Pani Teresa 
Druchniak nie zajęła się rodziną niepełnosprawną, która wymagała pomocy.

Radna Pani Anna Chudoń zaznaczyła, że do załatwienia tej sprawy jest sąd i 
Wójt, ponieważ Wójt  przyjmuje pracowników i odpowiada za swoją kadrę.

Sołtys  wsi  Stawinoga  Pani  Jolanta  Szczerba  uważa,  że  Pani  Gołębiewska 
powinna pracować. 

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk  zwrócił  uwagę,  że  cokolwiek  by  się 
wydarzyło, to wina spada na Wójta, podkreślił, że został wybrany aby dbać o interesy 
gminy. Nadmienił, że nie zdarzyło się aby pozostawił sprawę bez załatwienia, jeśli nie 
może załatwić sprawy wewnątrz urzędu tak jak w tym przypadku, to sprawa trafia do 
sądu i sąd rozstrzygnie, która ze stron ma rację.

Ad. pkt 15

Przewodniczący RG przedstawił apel Wójta Gminy Świerszcze o pomoc dla 
pogorzelców, którzy zostali bez dachu nad głową.

Radni ustalili, że każdy ile będzie uważał przekaże na ten cel.
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Wobec  zrealizowania  porządku  obrad  o  godz.  16³°  Przewodniczący  Rady 
Gminy zamknął obrady XVII Sesji Rady Gminy.

Na tym posiedzenie i protokołowanie zakończono.

Protokołowała
Hanna Skoczylas
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